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Augšdaugavas novada pašvaldība 
Dome 

 
 
 

APVIENOTĀS IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA JAUTĀJUMU 
KOMITEJAS UN ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS  

SĒDES PROTOKOLS  
 

Daugavpilī 
 
 

2023.gada 20.jūlijā        Nr.35 
 
Komitejas sēde sasaukta plkst. 10.15, Dobeles iela 30, Daugavpils 
Sēde atklāta plkst. 10.30. 

 
 

Sēdi vada: Jānis Belkovskis, izglītības, kultūras un sporta komitejas priekšsēdētājs 
        Vitālijs Aizbalts, attīstības komitejas priekšsēdētājs 
Sēdi protokolē: Inese Beluničeva, Kancelejas Protokolu daļas vecākā lietvedības pārzine  
 
 
Sēdē piedalās: 
 

 komitejas locekļi: 
Vitālijs Aizbalts, Viktors Jasiņavičs, Maigurs Krievāns, Arvīds Kucins, Pāvils Kveders, 
Reinis Līcis, Aleksejs Mackevičs, Dainis Millers, Dzintars Pabērzs, Gunta Semjonova, 
Regīna Tamane 

 
 novada pašvaldības centrālās administrācijas darbinieki: 

Irina Dudareva, Pēteris Dzalbe, Guntis Kaminskis, Jekaterina Minčenko, Inese Minova, 
Ināra Natarova, Olesja Ņiktina, Andris Pļaskota, Irēna Timšāne, Raimonds Užulis, Kristīne 
Vasiļevska, Janita Zarakovska 

 
 pagastu pārvalžu vadītāji un speciālisti:  

Marīte Daņilova, Leonīds Draška, Betija Ivanova, Arkādijs Karņickis, Elvīra Kokina, 
Osvalds Kursītis, Svetlana Kursīte, Visvaldis Ločs, Ināra Miglāne, Biruta Ozoliņa, Nikolajs 
Poltavecs, Pēteris Stikāns, Benita Štrausa, Brigita Vasiļevska 
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 pašvaldības izglītības iestāžu vadītāji un darbinieki: 
Ieva Baranovska, Pāvels Brovkins, Iveta Guģe, Aina Kokaine, Rita Koržeņevska, Andris 
Meškovskis, Maruta Rušeniece, Elita Skrupska, Ērika Šaršūne, Anna Vaidere, Vita 
Vanaģele, Aina Vasiljeva, Valentīna Vavžiņaka  
 

 Latgales Industriālā tehnikuma izglītības programmu īstenošanas vietas “Višķi” 
vadītāja Anita Lāčauniece 

 Latgales Industriālā tehnikuma pedagogs karjeras konsultante/sabiedrisko attiecību 
speciāliste Darja Maļinovska  

 Naujenes Mūzikas un mākslas skolas direktors Ruslans Marģevičs 
 Latgales Industriālā tehnikuma izglītības programmu īstenošanas vietas “Višķi”  

direktore Ināra Ostrovska 
 Augšdaugavas novada pašvaldības aģentūras “Višķi” direktors Kaspars Putniņš 
 
 

Sēdē nepiedalās komitejas loceklis, deputāts Aleksandrs Sibircevs – pilda pamatdarba 
pienākumus. 
  
 

DARBA KĀRTĪBA 
 

1.  Augšdaugavas novada pašvaldības domes 2022.gada 11.augusta lēmuma Nr.819 “Par 
kārtību, kādā tiek organizēti izglītojamo pārvadājumi” izpilde 

2.  Latgales industriālā tehnikuma programmu īstenošanas vietas Višķi attīstības 
stratēģijas realizācijas gaita un 2023./2024.mācību gada izglītības programmu 
izglītojamo grupu komplektēšana 

 
Uzstājās: 
 

Jānis Belkovskis, izglītības, kultūras un sporta jautājumu komitejas priekšsēdētājs, 
piedāvā izskatīt komitejas sēdes darba kārtības otro jautājumu kā pirmo jautājumu.  

 
Augšdaugavas novada pašvaldības domes apvienotā izglītības, kultūras un sporta 

jautājumu komiteja un attīstības komiteja, balsojot ar 12 balsīm par (Vitālijs Aizbalts, Jānis 
Belkovskis, Viktors Jasiņavičs, Maigurs Krievāns, Arvīds Kucins, Pāvils Kveders, Reinis 
Līcis, Aleksejs Mackevičs, Dainis Millers, Dzintars Pabērzs, Gunta Semjonova, Regīna 
Tamane), pret – nav, atturas – nav, nolemj: 

 
Izskatīt apvienotās izglītības, kultūras un sporta jautājumu komitejas un attīstības 

komitejas sēdes darba kārtības otro jautājumu kā pirmo jautājumu. 
 
 

Sēdi turpina vadīt Vitālijs Aizbalts, attīstības komitejas priekšsēdētājs. 
 
 
 
 



3 

1. 
 

Latgales industriālā tehnikuma programmu īstenošanas vietas Višķi attīstības stratēģijas 
realizācijas gaita un 2023./2024.mācību gada izglītības programmu izglītojamo grupu 

komplektēšana 
____________________________________________________________________ 

(Ināra Ostrovska, Anita Lāčauniece, Arvīds Kucins, Pēteris Dzalbe, Ērika Šaršune, Janita 
Zarakovska, Maigurs Krievāns, Jānis Belkovskis, Aleksejs Mackevičs, Vitālijs Aizbalts) 

  
Uzstājās: 
 
 Anita Lāčauniece, Latgales Industriālā tehnikuma izglītības programmu īstenošanas 
vietas “Višķi” vadītāja, stāsta par izglītības programmām, ko īsteno tehnikums – augkopis, 
augkopības tehniķis, lauksaimniecības mehanizācijas tehniķis, ainavu būvtehniķis. 
Vislielākais izglītojamo skaits bija 2022.gadā - 113, šajā mācību gadā plānojam vismaz 75. 
 

Ināra Ostrovska, Latgales Industriālā tehnikuma izglītības programmu īstenošanas 
vietas “Višķi” direktore, informē, ka reklāma par audzēkņu uzņemšanu ir ievietota pilsētas 
domes un novada domes mājaslapā, novada pašvaldības informatīvajā izdevumā, raidīta 
“Radio 1”, “Alise Plus”, portālā “Facebook”, izkārti bukleti autobusos un tramvajos, bet 
izrādās ar to nepietiek. Šodien ir jau 20.jūlijs, uzņemšana ir līdz 18.augustam – Višķos nav 
nokomplektēta neviena grupa. Uzskata, ka audzēkņu skaists būtu lielāks, ja šogad 9.klašu 
skolēnus neskartu problēma ar nenokārtoto matemātikas eksāmenu. Piedāvā griezties 
Izglītības un zinātnes ministrijā ar lūgumu ļaut šādiem skolēniem, ja tie to vēlas, stāties 
vidējās profesionālās mācību iestādēs un gatavoties atkārtotiem eksāmeniem. 

 
Vitālijs Aizbalts, attīstības komitejas priekšsēdētājs, informē, ka izglītības, kultūras 

un sporta jautājumu komitejas priekšsēdētājs Jānis Belkovskis ir sagatavojis vēstules 
projektu Izglītības un zinātnes ministrijai par to, ka izglītojamiem mācības būtu jāturpina 
profesionālajās mācību iestādēs, iegūstot profesionālo kvalifikāciju un vienlaicīgi  
nostiprinot zināšanas mācību priekšmetos, kuros nav iegūts sertifikāts. Šajās grupās varētu 
iekļauties arī vidusskolas absolventi, kuri nav saņēmuši sertifikātu kādā mācību priekšmetā, 
jo diez vai viņi patstāvīgi spēs apgūt mācību saturu un turpmāk kārtot centralizēto 
eksāmenu. 

 
Jānis Belkovskis, izglītības, kultūras un sporta jautājumu komitejas priekšsēdētājs, 

aicina deputātus iepazīties ar vēstules projektu, kuru izsūtīsim šodien pēc komitejas sēdes 
un lūdz līdz rītdienai izteikt savu viedokli.  

 
Maigurs Krievāns, komitejas loceklis, deputāts, piedāvā uzdot Informācijas un 

sabiedrisko attiecību nodaļai atkārtoti ievietot Augšdaugavas novada pašvaldības 
informatīvajā izdevumā un mājaslapā sludinājumu par iespējām iegūt izglītību ne tikai 
Latgales Industriālā tehnikuma izglītības programmu īstenošanas vietā “Višķi”, bet arī 
Bebrenes vispārizglītojošā un profesionālā vidusskolā. 
  

Augšdaugavas novada pašvaldības domes apvienotā izglītības, kultūras un sporta 
jautājumu komiteja un attīstības komiteja nolemj: 
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1. Pieņemt zināšanai informāciju par Latgales industriālā tehnikuma programmu 
īstenošanas vietas Višķi attīstības stratēģijas realizācijas gaitu un 2023./2024.mācību gada 
izglītības programmu izglītojamo grupu komplektēšanu. 

  
2. Uzdot Informācijas un sabiedrisko attiecību nodaļas vadītāja pienākumu 

izpildītājam atkārtoti ievietot Augšdaugavas novada pašvaldības informatīvajā izdevumā 
sludinājumu par iespējām iegūt izglītību Latgales Industriālā tehnikuma izglītības 
programmu īstenošanas vietā “Višķi” un Bebrenes vispārizglītojošā un profesionālā 
vidusskolā. 

 
Pielikumā:  1. Prezentācija “Izglītības programmu īstenošanas vieta “Višķi”” uz 7 lp. 
  2. Vēstules projekts Izglītības un zinātnes ministrijai uz 1 lp. 
 
 
Sēdi turpina vadīt Jānis Belkovskis, izglītības, kultūras un sporta jautājumu komitejas 
priekšsēdētājs. 

 
 

2. 
 

Augšdaugavas novada pašvaldības domes 2022.gada 11.augusta lēmuma Nr.819 “Par 
kārtību, kādā tiek organizēti izglītojamo pārvadājumi” izpilde 

____________________________________________________________________ 
(Ināra Natarova, Aleksejs Mackevičs, Ērika Šaršune, Nikolajs Poltavecs, Pēteris Dzalbe, 
Viktors Jasiņavičs, Arvīds Kucins, Vitālijs Aizbalts, Pēteris Stikāns, Gunta Semjonova, 

Janita Zarakovska, Maigurs Krievāns, Betija Ivanova, Brigita Vasiļevska, Andris 
Meškovskis, Elita Skrupska, Jānis Belkovskis) 

 
Uzstājās: 
 
 Ināra Natarova, novada pašvaldības izpilddirektora 1.vietniece, informē par to, ka 
šogad tika izveidota jauna karte (pielikumā), kur ir apkopota informācija par izglītojamiem 
– kur mācās, no kurām apdzīvotām vietām. Pirms tam mēs aicinājām visas izglītības 
iestādes precizēt datus Valsts izglītības informācijas sistēmā, kur parādās deklarētā 
dzīvesvieta, bet faktisko dzīvesvietu ir jāievada. Mēs izstrādājām karti un redzam, ka uz 
mūsu izglītības iestādēm katru dienu brauc izglītojamie no visas Latvijas. Ir neizpratnē vai 
tas tiešām tā ir? Runā par normatīvajiem aktiem, kuri nosaka, ka pašvaldībai ir pienākums 
nodrošināt skolēnu nokļūšanu līdz pirmsskolas un pamatskolas iestādēm, kas atrodas tuvāk 
izglītojamā dzīvesvietai, bet pašvaldībai nav pienākums nodrošināt bērna nokļūšanu uz 
visām skolām, kas ir pašvaldības apkārtnē. Ja pašvaldība ir nodrošinājusi bērna nokļūšanu 
uz vienu skolu, bet vecāki pieprasa nogādāt bērnu citā skolā, šādai prasībai ir jābūt 
pietiekoši pamatotai. Uzskata, ka vajadzētu padomāt par zonu noteikšanu un piesaistīt 
bērnus tuvākajai izglītības iestādei, ieviešot to pakāpeniski. 
 

Komitejas locekļi, pagastu pārvalžu vadītāji un izglītības iestāžu vadītāji debatē par 
izskatāmo jautājumu. 
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 Vitālijs Aizbalts, attīstības komitejas priekšsēdētājs, - ir jāpadomā par autobusus 
izmantošanu – cik bērnu ved, cik daudz vietu autobusā, cik mēs maksājam, cik mums. 
Piedāvā salikt visus autobusus vienās rokā un izstrādāt maršrutus, lai nepārklājas. 
 
 Arvīds Kucins, novada pašvaldības domes priekšsēdētājs, lūdz Inženiertehniskās 
nodaļas transporta tīklu inženieri Raimondu Užuli savākt informāciju par Rēzeknes novadu 
– maršrutu skaitu, autobusu skaitu. 
 
 Pēteris Dzalbe, novada pašvaldības izpilddirektors, - rīt Izglītības pārvaldes vadītāja 
Janita Zarakovska brauc uz tikšanos Ludzā ar Izglītības un zinātnes ministri. Tikšanās laikā 
tiks apspriests arī jautājums par skolēnu pārvadājumiem, tādēļ piedāvā uz augusta otro 
komiteju sanākt un vēlreiz izrunāt šo jautājumu. 
 

Augšdaugavas novada pašvaldības domes apvienotā izglītības, kultūras un sporta 
jautājumu komiteja un attīstības komiteja nolemj: 
 
  Pieņemt zināšanai informāciju Augšdaugavas novada pašvaldības domes 2022.gada 
11.augusta lēmuma Nr.819 “Par kārtību, kādā tiek organizēti izglītojamo pārvadājumi” 
izpildi. 
 
 
 

Sēde slēgta plkst. 12.45. 
 
 
 
Augšdaugavas novada pašvaldības domes 
izglītības, kultūras un sporta komitejas  
priekšsēdētājs  Jānis Belkovskis 
 
Augšdaugavas novada pašvaldības domes 
tautsaimniecības komitejas priekšsēdētājs      Vitālijs Aizbalts 
   
Kancelejas Protokolu daļas 
vecākās lietvedības pārzine         Inese Beluničeva 


